
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

Protokół Nr 31/5/2022

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2022 o godz. 08:00 , a zakończono o godz. 09: 37 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni :
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył

Komisji.
obradom przewodniczył Michał Cichocki - Przewodniczący

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poinformowała, że wpłynęły kolejne materiały

pod obrady sesji . W związku z tym zaproponował rozszerzenie porządku posiedzenia komisji
o punkty: Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2021
2022 jako punkt 4 i Plan robót drogowo-mostowych na rok, 2022 jako punkt 5 oraz punktu
dotyczącego zaopiniowania projektów uchwał o dodatkowe podpunkty w sprawie zmiany
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022
2027 jako punkt 3c i w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L , jako punkt
3d. Pozostałe punkty i podpunkty ulegną przesunięciu.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami .

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia-ze zmianami.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (l)
Robert Plech
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Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za 2021 rok,

b. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2021 rok,
c. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na

lata 2022-2027,
d. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L ,

e. sprostowania błędu w Uchwale Nr XLIII//16/2022 Rady Powiatu w Końskich z dnia
31 maja 2022 L W sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

f. rozpatrzenia petycji grupy mieszkańców sołectwa Przybyszowy.
4. Informacja dotycząca zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 202112022.
5. Plan robót drogowo-mostowych na rok 2022.
6. Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli Zakładu Opiekuńczo - Leczniczego

i Hospicjum Stacjonarnego w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich.

7. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za 2021 rok,

Sprawozdanie finansowe ZOZ w Końskich omówiła Beata Wójcik - Zastępca Dyrektora
ZOZ ds. finansowych.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy zdaniem dyrektora ilość karetek
rozmieszczona na terenie Powiatu Koneckiego jest wystarczająca, ponieważ coraz częściej

zauważa się lądujący śmigłowiec.

Dyrektor ZOZ w Końskich Andrzej Trofimiuk oznajmił, że jeśli jest to rozsądne

gospodarowanie i karetka jest wzywana w celu udzielenia pomocy w stanach nagłych

to w jego ocenie jest wystarczająca. Jednocześnie zaznaczył, że część ludzi traktuje karetkę,

jako przychodnię na kółkach pomimo , że w szpitalu jest świadczona nocna pomoc medyczna
i wówczas nie jest to wystarczająca ilość. Natomiast śmigłowiec jest pomocny w transporcie
bardziej skomplikowanych urazów.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy w jakikolwiek sposób udało SIę

odzyskać środki lub część, które zostały wyprowadzone z kasy szpitala .

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik poinformowała, że po wyroku
sądu środki są spłacane, co miesiąc przez komornika.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zwrócił się do Pani Dyrektor z prośbą

o przygotowanie informacji jak duża była to kwota i ile zostało spłacone.
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Radny Wojciech Owczarek zapytał, z czego wynika różnica pomiędzy planowaną stratą,

a wykonaniem.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik oznajmiła, że wysokość

planowanej straty zaplanowana została asekuracyjnie na poziomie strat z poprzednich lat.
Natomiast wykonanie zwiększyło się zarówno w przychodach jak i w kosztach, ponieważ
otrzymali z funduszu dodatkowe środki na wynagrodzenia w wysokości ponad 16 milionów
złotych.

Radny Wojciech Owczarek zapytał, jaki wpływ na koszty zużycia energii ma zamontowana
instalacja fotowoltaiczna porównując do lat poprzednich.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik oznajmiła, że decyzja o założeniu

instalacji fotowoltaicznej była zasadna, ponieważ pomimo wzrostu cen koszty energii
elektrycznej utrzymują się na tym samym poziomie.

Radna Dorota Duda zapytała, jaki jest los sprawozdania finansowego za 2019 rok, czy coś

jest wiadomo na ten temat.

Zastępca Dyrektora ZOZ ds. finansowych Beata Wójcik odpowiedziała,że nic nie wiedzą.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za 2021 rok.

Wyniki głosowania
ZA : 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2021 rok,

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki przypomniał, że sprawozdania oraz opinia RIO
były omawiane na poprzednim posiedzeniu.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2021 rok.
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Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,

Projekt uchwały przedstawiłaEdyta Drążkiewicz- Skarbnik Powiatu.

Na posiedzenie zaproszono Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Stanisława Mościńskiego.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał o zadania obejmujące przejsera
dla pieszych i kwestię rozwiązania umo wy na dofinansowanie zadań, na które środki zostały

przesunięte w WPF na 2024 rok .

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział, że była

to decyzja wojewody.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy była prowadzona korespondencja
z wojewodą odnośnie rozwiązania umowy.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że wpłynęła

od wojewody informacja o rozwiązaniu umowy z mocy prawa i w tej kwestii nie było

składane odwołanie.

Na tym dyskusje zakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Lilia Brożyna, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Michał Cichocki, Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

Projekt uchwały omówiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, jaka kwota została zaplanowana
na przebudowę sali konferencyjnej.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że na to zadanie zaplanowana została

kwota 3.446 .074,90. Pierwsza umowa na przebudowę czwartego piętra opiewała na kwotę

2.300.000 złotych, ale w skutek wystąpienia dodatkowych prac m.in . związanych

z wzmocnieniem zasilania umowa została aneksowana do wartości ponad 2.500 .000 złotych.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał ile wynosi dofinansowanie.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że wysokość dofinansowania
z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na całe zadanie wynosi 2.500 .000 plus odsetki
w wysokości około 26.000 złotych.

Radny Wojciech Owczarek zapytał czy będą ponoszone nakłady na zadania realizowane
w ramach Polskiego Ładu obejmujące między innymi remont ulicy Młyńskiej.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że będą ponoszone nakłady

ze środków własnych w wysokości 5%.

Radny Wojciech Owczarek zapytał czy w tym roku będą uruchomione początkowe prace
inwestycyjne przez wykonawcę, czy dopiero w 2023 roku.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że na pewno będzie robione.
Inwestycja podzielona jest na trzy etapy pierwszy 5% z wkładu własnego, drugi 50%
z promesy i reszta zgodnie z wymogami programu.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022L

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (3)
Lilla Brożyna, Marian Domagała, Wojciech Owczarek
PRZECIW (1)
Grzegorz Jóźwik

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Michał Cichocki, Dorota Duda , Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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e) sprostowania błędu w Uchwale Nr XLIII//16/2022 Rady Powiatu w Końskich z dnia
31 maja 2022 r. w sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprostowania błędu w Uchwale
Nr XLIII//16/2022 Rady Powiatu w Końskich z dnia 31 maja 2022 r. w sprawie zmian
w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wyniki głosowania

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

f) rozpatrzenia petycji grupy mieszkańcówsołectwaPrzybyszowy.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji grupy mieszkańcówsołectwa

Przybyszowy.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI : 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała,Dorota Duda, CzesławKurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

AdA.
Informację dotyczącą zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 202112022
przedstawił Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał czy firmy zewnętrzne wspomagają sześć

pługopiaskarek.
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział,

że wynajmowany jest jeden ciągnik z pługiem, natomiast pozostały sprzęt jest w dyspozycji
Zarządu Dróg Powiatowych. Dodał, że wynajmowane są również nośniki do pługów

i piaskarek.

Radna Dorota Duda zapytała, do jakiej kategorii odśnieżania należy droga do Szkucina.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że droga Lipa
- Szkucin - Fałków jest w czwartej kolejności odśnieżania.

Na tym dyskusje zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości informację dotyczącą zimowego utrzymania dróg
powiatowych w sezonie 202112022.

Ad.S.
Plan robót drogowo-mostowych na rok 2022 omówił Dyrektor ZarząduDróg Powiatowych
w Końskich Stanisław Mościński.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Czesław Kurcbart zapytał jak na obecną chwile wygląda sytuacja z remontami
cząstkowymi.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział, że remonty
cząstkowe na drogach powiatowych zostały rozpoczęte i w chwili obecnej częściowo

wykonane zostały najgorsze odcinki Gowarczów - Józefów, Kazanów, Strzęboszów - Dęba,

Przybyszowy i odcinek Stąporków - Stara Góra - Furmanów. Dodał, że w między czasie
rozpoczęty został odcinek Radoszyce - Włoszezowa na odcinku Wólka - Budzisław,

natomiast pozostałe drogi będą realizowane sukcesywnie.

Radny Wojciech Owczarek zapytałjak przebiegająprace obejmujące koszenie poboczy.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że prace
związane z koszeniem poboczy są w trakcie realizacji. W chwili obecnej prawdopodobnie
kosiarka jest na terenie Słupi. Koszenie wykonane zostało już na terenie Gowarczowa,
Stąporkowa, Smykowa i Końskich.

Radna Lilia Brożyna zapytała czy na drodze do Starej Góry prace już trwają i na jak długo

zakres wykonanych prac będzie wystarczający.

Dyrektor ZarząduDróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że prace obejmujące

remont cząstkowy z uzupełnieniem ubytków trwają od zeszłego tygodnia, jest to remont
doraźny, a nie kapitalny polegający na wymianie nawierzchni lub ułożeniu nowej .

Radny Paweł Pękała zapytał czy jest szansa żeby w latach przyszłych wcześniej

rozpoczynać remonty cząstkowe.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński stwierdził, że w tym roku
sytuacja była specyficzna, ponieważ przetarg ogłoszony w miesiącu lutym nie doszedł

do skutku z racji ceny, która znacząco wzrosła i został unieważniony. Po ogłoszeniu drugiego
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przetargu kwota była trochę niższa i dopiero po zwiększeniu środków finansowych przez
Zarząd Powiatu oferta została przyjęta i rozpoczęte zostały remonty cząstkowe.

Na tym dyskusje zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości plan robót drogowo-mostowych na rok 2022.

Ad.6.
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli Zakładu Opiekuńczo - Leczniczego
i Hospicjum Stacjonarnego w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki przedstawił skład zespołu kontrolnego: Michał

Cichocki - przewodniczący, Paweł Pękala, Grzegorz Jóźwik - członkowie.

Wszyscy wyrazili zgodę na kandydowanie do składu zespołu kontrolnego.

Głosowanow sprawie:
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli Zakładu Opiekuńczo - Leczniczego
i Hospicjum Stacjonarnego w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich w składzie: Michał

Cichocki - przewodniczący, Paweł Pękala, Grzegorz J ó źwik.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Wobecności 7 radnych Komisjajednogłośnie wybrała zespół kontrolny w składzie:

1. Michał Cichocki - Przewodniczący Zespołu Kontrolnego
1. Paweł Pękała - Członek Zespołu Kontrolnego
2. Grzegorz Jóźwik - Członek Zespołu Kontrolnego

do przeprowadzenia kontroli w Zakładzie Opiekuńczo - Leczniczym i Hospicjum
Stacjonarnego w Zespole opieki Zdrowotnej w Kotiskich.

Ad.?
Spraw różnych nie było .

Wobec wyczerpania porządku obrad PrzewodniczącyKomisji podziękowałza uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Komisji ~wi,zyjn?jJ

,~/?&.~
Michał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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